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PROTOKÓŁ NR 168/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 12 maja 2022 r. 

W dniu 12 maja 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CLXVIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Feliks Łaszcz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca Przewodniczącego Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu i Skarbnik Powiatu, 
naczelnicy i pracownicy Wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności 
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLXVIII posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu finansów powiatu - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2022 rok. 

2. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na bezprzetargową 
sprzedaż mienia ruchomego i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) prośba najemcy lokalu użytkowego w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie zgody na kontynuację 
umowy najmu i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

3.  Sprawy z zakresu dróg powiatowych – spotkanie z dyrektorem ZDP w Czarnkowie – godz. 9.30: 

1) analiza możliwości przejęcia gruntu od Lasów Państwowych na potrzeby realizacji zadania 
„Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne”, 

2) prośba dyrektora ZDP o wyrażenie zgody na wydłużenie terminu realizacji zadania 
„Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko”, 

3) sprawa możliwości zawarcia aneksu do umowy z Wykonawcą na zwiększenie wartości 
zadania „Rozbudowa drogi - budowa ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp.-Drawsko przy drodze 
powiatowej nr 1323P” i aneksowania umowy z Wojewodą Wielkopolskim   
o dofinansowanie zadania.   

4. Informacja o rozmowach z Marszalkiem Województwa Wielkopolskiego w sprawie 
współfinansowania projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach 
kolejowych nr 390/236 Czarnków-Rogoźno-Wągrowiec” w ramach Programu Kolej+ i propozycja 
wkładu własnego partnerów projektu. 

5. Wniosek Gminy Lubasz o zaopiniowanie propozycji zaliczenia drogi w Goraju do kategorii dróg 
gminnych i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

6. Stanowisko Rady Gminy Lubasz w sprawie zainicjowania działań dotyczących nadania Szpitalowi 
w Czarnkowie imienia doktora Ryszarda Surmy. 

7. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

8. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zaproponowano. 
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Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty   
i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Sprawy z zakresu finansów powiatu - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 
rok. 
  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

  Proponowaną w dniu dzisiejszym uchwałą dokonuje się zmian zarówno po stronie dochodów jak 
i wydatków. 

Po stronie dochodów: 

- Podwyższa się budżet powiatu o kwotę 118.000,00 zł z tytułu dotacji z Funduszu Wsparcia Państwowej 
Straży Pożarnej na zadanie bieżące - dofinansowanie zakupu sprzętu pożarniczego i wyposażenia 
ochronnego strażaków, środki pochodzą z: Gminy Drawsko - 8.000,00 zł, Gminy Lubasz - 10.000,00 zł, 
Gminy Czarnków - 5.000,00 zł; Miasta i Gminy Wieleń - 35.000,00 zł, Miasta i Gminy Trzcianka - 
60.000,00 zł. 

Powyższe zmiany mają wpływ na zwiększenie wydatków Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Czarnkowie. 

Po stronie wydatków: 

- Przypisuje się do Zespołu Szkół w Czarnkowie środki zaplanowane w budżecie powiatu w planie 
Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Czarnkowie na realizację praktycznej nauki zawodu 
prowadzonej w formie praktyk zawodowych w kwocie 3.586,00 zł. 

- Dokonuje się zmian w planie wydatków Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej   
w Czarnkowie, polegających na przeniesieniu między paragrafami w ramach działu klasyfikacji 
budżetowej tj. w zakresie upoważnień danych Zarządowi przez Radę w uchwale budżetowej. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 490/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.2 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody na bezprzetargową sprzedaż 
mienia ruchomego i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

  Zarząd na wniosek ( zał. nr 4 ) dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance przystąpił do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż majątku ruchomego stanowiącego wyposażenie ZS,   
w postaci:  

- Taboret elektryczny – OLP - o wartości początkowej 2 318,00 zł nabyty w 2007 roku, całkowicie 
zamortyzowany - cena sprzedaży 500 zł brutto. 

- Waga- elektroniczna B-60 - o wartości początkowej 1 769,00 zł, nabyta w 2000 rok, całkowicie 
zamortyzowana – cena sprzedaży 360,00 zł. 

- Patelnia elektryczna PE-41 ZL - o wartości początkowej 7 267,00 zł, całkowicie zamortyzowana – cena 
sprzedaży 1 000,00 zł. 

- Kocioł warzelny elektryczny 900 BEK-150 - o wartości początkowej 10 788,61 zł, całkowicie 
zamortyzowany – cena sprzedaży  4 000,00 zł. 
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Sprzęt stanowi wyposażenie kuchni zamkniętej w 2014 roku oraz przejętego sprzętu z likwidowanego 
Domu Dziecka w 2008 roku. Szkoła nie wykorzystuje sprzętu kuchennego, a znalazł się nabywca 
zainteresowany jego kupnem.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 491/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 

2) prośba najemcy lokalu użytkowego w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie zgody na kontynuację 
umowy najmu i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 6 ) najemcy lokalu użytkowego usytuowanego w budynku 
byłej portierni ( wcześniej teren warsztatów szkolnych ZS w Krzyżu Wlkp. ) położonej w Krzyżu Wlkp. 
przy ul. Warsztatowej 26 o wyrażenie zgody na kontynuację umowy najmu tego lokalu.  
  Wniosek rozpatrzono pozytywnie, wyrażając zgodę na wynajem lokalu użytkowego na cele 
usługowo-biurowe na okres od 1 lipca 2022 r. do dnia 31 grudnia 2022 r., podejmując w tej sprawie 
stosowaną uchwałę. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 492/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.3 

Sprawy z zakresu dróg powiatowych – spotkanie z dyrektorem ZDP w Czarnkowie: 

1) analiza możliwości przejęcia gruntu od Lasów Państwowych na potrzeby realizacji zadania 
„Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne”, 

  Wicestarosta poinformował członków Zarządu, iż w związku z realizacją zadania pn. 
„Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne” zachodzi konieczność przejęcia części 
gruntu od Lasów Państwowych, chodzi o przejęcie gruntu o pow. 6,4 m2 z działki oznaczonej numerem 
702/2 zarządzanej przez Nadleśnictwo Sarbia. O więcej szczegółów w tej sprawie poprosił dyrektora 
Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie.  

  Dyrektor ZDP wyjaśnił, iż powierzchnia ww. działki stanowi 436 m2, Powiat jak wspomniał 
Wicestarosta, potrzebuje jedynie 6,4 m2 gruntu pod budowę chodnika. Na pozostałej części działki 
postawionych jest 7 garaży stanowiących własność osób fizycznych, którzy dzierżawią grunt pod 
garażami i za dzierżawiony grunt płacą czynsz dzierżawny Nadleśnictwu Sarbia. Przy okazji konieczności 
przejęcia ZRiD – em części działki pod budowę chodnika pojawił się pomysł, aby Powiat przejął całą 
działkę od Lasów Państwowych, co jednak może nie być łatwe, bowiem Lasy niechętnie oddają grunt bez 
zamiany na inny. W tej sprawie wystąpiono o opinię do Nadleśnictwa Sarbia. Dyrektor podkreślił, że 
przejęcie części działki o pow. 6,4 m2 nie będzie problemem. Dyrektor zaproponował, aby przy tej okazji 
uregulowano stan prawny działki nr 701/2 o łącznej powierzchni 5 549 m2 stanowiącej własność gm. 
Czarnków, przyległej do działki 702/2, która mogłaby być działką zamienną dla działki 702/2. Tutaj 
potrzeba jest jednak rozmowa Gminy Czarnków i Nadleśnictwa, za pośrednictwem Powiatu. W tym 
przypadku mogłoby dojść do zamiany gruntów między Lasami a Gminą Czarnków. 

  Starosta podkreślił, że temat regulacji tych gruntów wywołany był już przed laty, dlaczego do 
zamiany gruntów nie doszło trudno dzisiaj odpowiedzieć, Lasy jeśli chodzi o zamianę gruntów do tej 
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pory nie robiły problemów. Sprawa ciągnie się już ok. 8-10 lat.  Starosta nie widział jednak przeszkód aby 
dyrektor ZDP rozmawiał w tej sprawie z Wójtem Gminy Czarnków. Na ten moment najważniejsza dla 
Powiatu jest opinia Nadleśnictwa Sarbia jeśli chodzi o działkę 702/2, na którą Zarząd oczekuje.  

Mapki poglądowe w tej sprawie stanowią załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

2) prośba dyrektora ZDP o wyrażenie zgody na wydłużenie terminu realizacji zadania 
„Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko”, 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 9 ) dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie   
o wyrażenie zgody na wydłużenie terminu realizacji zadania pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej   
nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko”. Wykonawca ww. opracowania zwrócił się do ZDP ( zał. 
nr 10 ) zgłaszając problemy, które uniemożliwiają realizację umowy w terminie zgodnym z umową. 
Opóźnienie w realizacji zadania związane jest przede wszystkim z modyfikacją wniosku   
o udzielenie decyzji środowiskowej oraz zmian koncepcji projektowych. Uwzględniając czas potrzebny 
na uzyskanie decyzji środowiskowej oraz uzyskanie decyzji ZRiD, Wykonawca zwrócił się z prośbą      
o przesunięcie terminu realizacji umowy do dnia 15 listopada 2022 roku.  
 Zarząd Dróg Powiatowych przychylił się do prośby Wykonawcy. 

 W związku z powyższym Zarząd wyraził zgodę na wydłużenie terminu realizacji zadania pn.: 
„Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko”, do dnia 15 listopada 
2022 r. 

3) sprawa możliwości zawarcia aneksu do umowy z Wykonawcą na zwiększenie wartości 
zadania „Rozbudowa drogi - budowa ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp.-Drawsko przy drodze 
powiatowej nr 1323P” i aneksowania umowy z Wojewodą Wielkopolskim   
o dofinansowanie zadania, 

  Zarząd, wspólnie z dyrektorem Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie, rozważał możliwość 
zawarcia aneksu do umowy z Wykonawcą na zwiększenie wartości zadania „Rozbudowa drogi - budowa 
ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp.-Drawsko przy drodze powiatowej nr 1323P” bądź ugody sądowej w tej 
sprawie. Wykonawca oszacował stratę w odniesieniu do oferty przetargowej na kwotę ok. 400 tys. zł 
brutto. Powiat wspólnie z Gminą Drawsko i Gminą Krzyż Wlkp. zobowiązał się do pokrycia tej różnicy 
jednak wymaga to zawarcia stosowanego dokumentu. W sprawę włączeniu zostali prawnicy ze strony 
Wykonawcy jak i Zamawiającego, aby wypracować najlepsze i najbardziej bezpieczne rozwiązanie tej 
kwestii. Dalej konieczne będzie również aneksowanie umowy z Wojewodą Wielkopolskim   
o dofinansowanie zadania, przy czym udział finansowy Wojewody w tym zadaniu się nie zwiększy 
kwotowo, zmieni się jedynie udział procentowy, nie zmienia się również zakres rzeczowy zadania.  

Sprawa na bieżąco koordynowana będzie przez Naczelnika Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych 
Starostwa Powiatowego w Czarnkowie.  

Ad.4 

Informacja o rozmowach z Marszalkiem Województwa Wielkopolskiego w sprawie współfinansowania 
projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 
Czarnków-Rogoźno-Wągrowiec” w ramach Programu Kolej+ i propozycja wkładu własnego partnerów 
projektu. 
  Wicestarosta przekazał Zarządowi informację o rozmowach z Marszalkiem Województwa 
Wielkopolskiego w sprawie współfinansowania projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego ciągu 
komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków-Rogoźno-Wągrowiec” w ramach 
Programu Kolej+, które odbyły się w dniu 9 maja br. o godz.13.00 w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego 
w Poznaniu.  W spotkaniu uczestniczyli wszyscy partnerzy projektu, którzy potwierdzili swój udział w 
projekcie. Wspólnie wyliczono wstępne koszty, wypracowano propozycje wkładu własnego partnerów 
projektu, przy czym 6 samorządów, potwierdzi udział finansowy po uzgodnieniu z Radą Gminy, Powiatu. 
Koszt inwestycji (100%) 602 575 115,51 zł, wkład własny (15%) 90 386 267,33 zł, 50% wkładu własnego –
45 193 133,66 zł. Po przeliczeniu w parytecie 50/50, przy założeniu 50% Województwo Wielkopolskie/ 
50% udział JST, brak do 50% udziału JST 13,78% co stanowi kwotę 6 229 186,66 zł, gdyż kwoty 
zadeklarowane przez JST złożone w trakcie spotkania stanowią w sumie 38 963 947,00 zł. Z wstępnych 
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rozmów z Marszałkiem wynika, iż Marszałek w swoim budżecie szukał będzie środków na pokrycie tej 
różnicy. Teraz Marszałek oczekuje, aby samorządy, które muszą potwierdzić wysokość udziału własnego, 
zrobiły to jak najszybciej. Dalszym krokiem będzie decyzja Marszałka, czy wchodzi w 5 projektów jakie 
zostały zatwierdzone na Wielkopolskę, czy z któregoś rezygnuje.  

  Członek Zarządu Jan Pertek jako dyrektor Miejskiego Centrum Kultury w Czarnkowie 
zasygnalizował, iż impreza pn. „Dzień Spieczonego Bliźniaka”, na którą otrzymał w ramach Kalendarza 
Imprez dofinansowanie w kwocie 2 tys. zł w tym rok się nie odbędzie, stąd kwota ta nie zostanie 
wykorzystana na ten cel. W związku z tym, zaproponował aby kwotę 1000 zł z tych nie wykorzystanych 
środków przeznaczyć na organizację kolejnego przejazdu pociągu turystycznego Drezyniarz   
z Poznania, który wzbogaci obchody „Dni Ziemi Czarnkowskiej”.  Z oficjalnym wnioskiem w tej sprawie 
dyrektor wystąpi do Zarządu na kolejnym posiedzeniu.  

Ad.5 

Wniosek Gminy Lubasz o zaopiniowanie propozycji zaliczenia drogi w Goraju do kategorii dróg gminnych 
i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

  Zarząd po rozpatrzeniu wniosku ( zał. nr 11 ) Gminy Lubasz przystąpił do podjęcia uchwały  
 w sprawie pozytywnego zaopiniowania propozycji zaliczenia drogi w miejscowości Goraj ( działka 
oznaczona numerem ewidencyjnym 318 o pow. 0,1100 ha, obręb ewidencyjny 300205_2,0003), do 
kategorii dróg gminnych.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 493/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.6 

Stanowisko Rady Gminy Lubasz w sprawie zainicjowania działań dotyczących nadania Szpitalowi 
w Czarnkowie imienia doktora Ryszarda Surmy. 

  Zarząd zapoznał się ze stanowiskiem Rady Gminy Lubasz w sprawie zainicjowania działań 
dotyczących  nadania Szpitalowi Powiatowemu w Czarnkowie imienia doktora Ryszarda Surmy, 
wyrażonym w Uchwale Nr XXXVIII/330/22 Rady Gminy Lubasz z dnia 26 kwietnia 2022 r. – zał. nr 13 do 
niniejszego protokołu.    

  Zarząd oczekuje na stanowiska pozostałych samorządów.  

  Starosta dodał, iż temat wywołany został również na posiedzeniu Rady Społecznej ZZOZ   
w Czarnkowie, członkowie Rady mają zastanowić się nad nadaniem imienia, czy popierają pomysł 
nadania imienia doktora Ryszarda Surmy, czy nie. Pytano o inne propozycje, na ten moment innych 
propozycji nie zgłoszono.   

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

  Zarząd przyjął protokoły z dwóch poprzednich posiedzeń, tj. z dnia 05 maja 2022 r. i z dnia 09 
maja 2022 r., nie wnosząc żadnych uwag.  

Ad.8 

Sprawy różne. 

  Spraw innych niż ujęte w porządku posiedzenia nie poruszono. 
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Dotyczy Protokołu Nr 168/2022 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 12 maja 2022 r. zakończono. 
Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 19 maja 2022 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała      Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………… 

Sławomir Kryger ………………………….. 

   Włodzimierz Ignasiński …………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 

 

    

 

 


